

COMPANY PROFILE

الملف التعريفي

SANA
LOGISTICS



Contents

المحتويات

01	About Sana Logstics نبذه عن سنا لوجستكس	2
02	Meet the Team فريق العمل	3
03	Our Services خدماتنا	5
04	Why Sana Logstics لماذا سنا لوجستكس	7
05	How Do We Work طريقة عملنا	9
06	Contact Us تواصل معنا	10



01 نبذة عن سنا اللوجستية

About Sana Logistics

At Sana Logistics, we offer customized storage solutions designed to meet diverse business needs. Strategically positioned across key locations in the Kingdom of Saudi Arabia , our on-demand storage services cater to both short-terms and long-term storage requirements.

We provide full services door to door including pick up, wrapping , and delivery for 24/7, ensuring our clients needs are always met.



في سنا لوجستك، نقدم حلول تخزين مرنة مصممة لتلبية احتياجات العملاء المختلفة، من خلال مواقع استراتيجية في الرياض والمملكة العربية السعودية. توفر خدمة التخزين حسب الطلب مرونة عالية فيما يتعلق بحجم المساحات التخزينية والمدة الزمنية، سواء كانت طويلة أم قصيرة المدى. كما نوفر مرافقنا خدمات متكاملة على مدار الساعة، بما في ذلك استلام البضائع، التسليم، والتغليف، لتلبية احتياجات العملاء في كل الأوقات.

02

Meet the Team

فريق العمل

Abdullah Alhussain

General Manager

Abdullah, a finance graduate from the University of Oregon, demonstrates a natural talent for entrepreneurship. Having honed his skills at the Saudi Industrial Fund, he has effectively spearheaded several ventures spanning diverse sectors, with a particular focus on excelling in the fields of entertainment and logistics.



عبدالله الحسين

المدير العام

عبدالله لديه خبرة واسعة في مجال قيادة الأعمال، حيث سبق له أن أسس عدة شركات في مجالات الترفيه والخدمات اللوجستية. يمتلك خبرة تزيد عن ٦ سنوات في صندوق التنمية الصناعية من عام ٢٠١١ إلى عام ٢٠١٨ قبل أن يفرغ تمامًا لإدارة أعماله. تخرج عبدالله من جامعة أوريغون في الولايات المتحدة الأمريكية بتخصص إدارة الأعمال

Abdulrhman Alhussain

Business Development Manager

Abdulrhman, a graduate from Hall University, UK, specializing in marketing, has been an integral part of SPL since 2010. Throughout his tenure, he has held diverse roles within the company, each contributing to his wealth of experience and expertise. His journey within SPL reflects his deep understanding of the organization's dynamics and objectives, making his contributions invaluable to our continued growth and success.



عبدالرحمن الحسين

مدير تطوير الأعمال

يمتلك عبدالرحمن خبرة واسعة تتجاوز ١٤ سنة في قطاع الخدمات اللوجستية، حيث شغل مواقع قيادية في شركة سبل منذ سنة ٢٠١٠، مما ساهم في إثراء خبراته العملية والإدارية في هذا المجال. تخرج من جامعة هال في المملكة المتحدة بدرجة ماجستير في إدارة التسويق

Meet the Team

فريق العمل

Manal Al-sheley

Government Relations Manager

Manal, a Client Relationship Manager adept at cultivating strong client connections across government and private sectors. Proficient in problem-solving and exceeding expectations. Proud graduate of King Saud University, blending academic excellence with practical expertise.



منال الشويلى

مدير العلاقات الحكومية

منال، مديرة علاقات العملاء، تمتلك مهارة في بناء اتصالات قوية مع العملاء في القطاعين الحكومي والخاص. خريجة بمرتبة الشرف من جامعة الملك سعود، حيث مزجت بين التميز الأكاديمي والخبرة العملية

Mustafa Al-Noor

Operation Director

Mustafa brings over 9 years of extensive experience in the logistics industry, having held various leadership positions in operations and e-commerce with Smsa and other prominent logistics firms with in Kingdom.



مصطفى النور

مدير ادارة العمليات و خدمات الدعم

يملك مصطفى أكثر من 9 سنوات من الخبرة الواسعة في القطاع اللوجستي، حيث شغل مواقع قيادية مختلفة في إدارة العمليات والتجارة الإلكترونية مع شركة سمسا وشركات لوجستية بارزة أخرى داخل المملكة

03

Our Services

خدماتنا

01

On Demand storage

التخزين حسب الطلب

Inbound Requests

طلبات إدخال المواد

Outbound Requests

طلبات إخراج المواد

02

Pickup and Delivery

الإستلام والتوصيل



Unlock Convenience with Sana Logistics Your On-Demand Storage Solution Across Key Locations in **KSA!**



احصل على الراحة مع سانا
لوجستك حل التخزين عند
الطلب عبر المواقع
الرئيسية في **المملكة
العربية السعودية!**



04

Why Sana Logstics

لماذا سنا لوجستكس



Offer The Flexibility You Need
مرونة تتناسب مع احتياجاتكم



24/7 CCTV Monitoring
مراقبة على مدار الساعة طوال أيام الأسبوع



On-demand storage with custom plans
خدمات التخزين مصممة حسب الطلب



Door to Door Servcies
خدمة من الباب إلى الباب



Save Time and Cost
توفير الوقت والمال



24/7 Serviced Warehousing
خدماتنا على مدار ٢٤ ساعة



Your Space, **On Demand:**
simplifying storage
solutions for your needs



مساحتك، **حسب الطلب:**
تبسيط حلول التخزين
لأعمالك



SANA
LOGISTICS

05

How Do We Work

طريقة عملنا

Submit a request detailing your storage requirements and preferences to Sana Logistics.

Schedule a consultation with our team to discuss your storage needs and explore available solutions.

Arrange for the pickup of your items from your location to be transported to Sana Logistics' facility.

Your items will be securely stored at our facility, with access limited to authorized personnel only.



يرجى تقديم طلب يوضح متطلبات التخزين الخاصة بك.



يرجى جدولة استشارة مع فريقنا لمناقشة احتياجات التخزين الخاصة بك واستكشاف الحلول المتاحة.



يرجى ترتيب استلام العناصر الخاصة بك من موقعك لنقلها إلى مستودعاتنا.



تخزين عناصرك بأمان في مستودعاتنا.

06

Contact Us

تواصل معنا

sanalogistics.netinfo@sanalogistics.net

9200 14338



Whatsapp



Anas bin Malk St, Amjad Tower, 3rd Floor, ALmalqa Dist. Riyadh, Saudia Arabia
شارع أنس بن مالك، برج أمجاد التجاري، الدور الثالث، حي الملقا، الرياض، المملكة العربية السعودية





SANA
LOGISTICS